
Anteckningar från Bygdegårdskonferensen

Sjuhärad-Västra- Skaraborgs bygdegårdsdistrikt Söndag 18/11 -18 i Ryda

Närvarande; Inga-Lena Gustafzon, Monika Haraldsson Sträng, Kerstin Andersson Carlsson, Arne 
Östergren, Christer Gyllander, Thure Andersson, Inger Emanuelsson, Anders Johansson, Wivi Wiking, 
Ingegerd Ambertsson.

Wivi välkomnar och mötet börjar med en presentation och kort beskrivning av sin bygdegårds 
aktiviteter och utvecklingsmöjligheter. Det visar på mångfald och framtidstro.

Landsbygsprogrammet. Benny Jansson slutar som representant mot länsstyrelsen. Varje styrelse får 
en vecka på sig att utse förslag. Skaraborgs förslag är Sören Runnestig. Skaraborg skriver texten till 
den gemensamma anmälan till länsstyrelsen.

Varje distrikt ska anmäla en person till sina respektive leaderområde att vara med och planera 
utvecklingen.

Information Diskussion om hur vi kan sprida information till allmänheten och styrelser. Många mail 
läses inte eller går till fel mottagare. Lässvar kan införas. Årsrapportering är av stor vikt. Flera olika 
erfarenheter finns om hemsida och facebook. 

Det verkar gå trögt med att bygdegårdar arbetar ned den nya hemsidan som förbundet startat och 
utbildar i.

Skaraborg Sören och Anders arbetar med skadeförebyggande projektet. Det sker genom att samla till
kommunträffar.

Medel finns till att starta upp arbete med barn/ungdomar dock svårt att komma igång.

Västra Skadeförebyggande projektet är i gång. Karolina Wernersson höll i en uppskattad info.kväll.

Området tog emot en ”Boverksresa” med representanter fr jordbruksverket, Br förbund, Våra 
Gårdar.

Sjuhärad En årlig kursdag i januari, det kommer ca 20 av 55 bygdegårdar.

Sam Sam Positiv utbudsdag. Bygdegårdarna saknar representant i planeringsarbetet inför den. Varje 
distrikt ska utse en person.

Fördelning mellan de tre organisationerna tas upp på nästa SamSam.

Christer skickar sammanställning över Våra Gårdars verksamhet.

Ekonomisk avstämning nu, den stora 2019.

Fortsätta med samma arr. stödsregler, finns på hemsidan.

Wivi avslutade och tackade deltagarna för ett givande möte. Nästa år blir det i Västra.

Under mötet har Ingrid Ahlstedt förberett en välsmakande lunch som trevligt avrundade dagen.

Sekreterare Ingegerd Ambertsson


